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Třebcínský kulturní život

Stalo se již tradicí, že v Třebčíně se koná v předvánočním Čase 
koncert s vánoční tematikou. Nejinak tomu bylo i v loňském roce. 
23«prosince se v kapli sv. Floriána uskutečnil v pořadí již 6.vánoční 
koncert. Třebčínští organizátoři se vždy snaží o něco nového, čím by 
tento večer vylepšili. Stejně tomu bylo i při posledním ‘koncertu, kdy 
vedle známých tváří umělců Státního divadla Olomouc - Aleny Řehořové, 
Vladimíra Kyjase a dr. ReginaldaKefera, vystoupili i mladí umělci - 
Verunka Chudobová, David Kefer jun. a Jiří Prudký. Naši hosté připravi
li krásný vstup do nastávajících slavnostních svátečních dnů.

Třebcínský kulturní život, to nejsou jen společenské akce zábavného 
charakteru, jako například večer operetních melodií spojený se zábavou 
pro všechny generace nebo ostatková zábava s tradičním pochováváním, 
basy, ale i akce vzdělávací.
1. prosince k nim patřila i přednáška RNDr. Antonína Přichystala, mimo 
jiné rodáka z Třebčína - na téma ’’Význačné osobnosti kraje pod Kosí- 
řem”. Pan Přichystal poutavě vyprávěl o známých i méně známých osob
nostech, žijích v dřívějších dobách i v nedávné minulosti v našem 
kraji a které si zasluhují, aby se na ně vzpomenulo. Do posledního 
místa zaplněná klubovna kulturního a společenského zařízení v Třebčíně 
byla odměnou jak organizátorům akce, tak především zajímavě vyprávě
jícímu přednášejícímu, který m.j. sestavil a vydal k 850.výročí obce 
Třebčína publikaci o historii naší obce. Jlři Kolář> místostaroste

Z činnosti Středního odborného učiliště strojírenského v Lutíně

K významným součástem obce Lutín více jak šedesát roků patří Střední 
odborné učiliště strojírenské na ulici Jana Sigmunda 242. Prostřed
nictvím lutínského Občasníku bych Vás, vážení spoluobčané, rád sezná
mil s nejdůležitějšími událostmi, které v uplynulém roce 1995 v životě 
SOU nastaly.

V závěru měsíce dubna se uskutečnila důstojná oslava šedesátého vý
ročí založení učiliště v Lutíně, nejstaršího strojírenského učiliště 
v české republice. Vlastní oslava se konala ve velkém sále Společenské
ho domu a.s. Sigma Lutín před více jak 300 účastníky. Z prvních absol
ventů z let 1934 až 1942 se dostavilo více než 25. Nejstarším aktivním 
účastníkem byl pan František Šálek z Lubenic,absolvent z roku 1937. 
Součástí celodenního programu oslav byla prohlídka celého učiliště, 
závodu a.s. Sigma Lutín, slavnostní zdravice hostů, kulturní vystou
pení žáků, výstavka dobových dokumentů a současných výrobků žáků učiliš
tě a samozřejmě i vyzamenání zasloužilých pracovníků SOU.



O příslušnou prezentaci se postarali pozvaní novináři a dva televizní 
štáby»

Mezi nejvýznamnější události druhé poloviny loňského roku patřila 
aktivní účast našeho učiliště na třech mezinárodních výstavách - MSV 
v Brně, veletrhu povolání Interdidacta v Českých Budějovicích a obdob
ného veletrhu Jugend und Beruf v rakouském Welsu.

Koncem ledna 1996 se naši žáci zúčastní skládání výučního listu 
v oboru Obráběč kovů, Mechanik seřizovač a Nástrojář v Hospodářské 
komoře v rakouském Linci,

Rád bych také připomenul zářijovou návštěvu hostů z německého Wetz- 
laru, z učiliště, které učí cca 2370 žáků. Cílem návštěvy bylo navá
zání spolupráce s naším výchovně vzdělávacím zařízením na úrovni vzá
jemných pobytů žáků a pedagogických pracovníků. Reciproční návštěva se 
uslmtecní ve Wetzlaru v dubnu t.r, a teprve potom se podepíše případ
ná partnerská dohoda. Z německé strany je zájem i o případnou spolu
práci na bázi města a obce. Ing. Petr Navrátil, ředitel SOUs

Plynofikace TřebČína

V minulém čísle "Zpravodaje”jsme se zmínili o zahájení I,etapy 
stavby "Plynofikace místní části Třebčín". Jde o stěžejní bod volební
ho programu třebčínské Části obecního zastupitelstva.

Na základě předložených nabídek na stavbu byly vybrány firmy LB-TECH 
s,r,o. Litomyšl a JOKVA Litovel s tím, že do 20.10.1995 bude zhotoven 
přivaděč z Lutína do Třebčína a následně bude zplynofikováno "Sídliště" 
a Část přilehlé obce v celkové částce cca 1,5 mil,Kč. Občané byli na 
schůzce dne 13»října seznámeni s podmínkami a časovým harmonogramem 
postupu prací. Získali informace, jaké podklady jsou nutné pro ^.stave
ní stavebního povolení vnitřních plynových rozvodů, byl stanoven ter
mín napojenízna páteřní rozvod a uvedení do provozu. Postup prací byl 
ze strany Oblí přesně sledován.

Faktem zůstává, že někteří občané, i přes to, že nebyli předzásobeni 
na zimu pevnými palivy, stále nevěřili, že ještě tuto zimu budou topit 
plynem. 11,listopadu odpoledne se začalo v některých RD plynem topit 
poprvé.

Nutno však zdůraznit, že přes vládou vydané různé směrnice a opatře
ní, neobdrželi jsme pro tuto etapu plynofikace žádné finanční dotace. 
Celá stavba byla prozatím financována z rozpočtu obce. Pro zplynofiko- 
vání celé obce je nutné zajistit v co nejkratší době další finanční 
prostředky, aby bylo možno v započatém díle co nejdříve pokračovat, 
a aby i v našem okolí došlo rozhodným způsobem k ozdravění ovzduší.

Jiří Kolář, místostarosta 
Vyneseno z rady

- rada vzala na vědomí, že náš Obecní úřad uzavřel pracovní smlouvy 
s 5-ti pracovníky, kteří k nám přešli z Okresního úřadu v souvislosti 
s převzetím agendy účetnictví a mezd cca 80-ti obcí olomouckého okre
su. Uvedená změna nezatíží finančně naši obec,

- byla podepsána smlouva na provozování našich Tepelných zařízení firmou 
MAR-TECH,spol. s r.o. Uničov,

- velká poruchana vodovodním řadu BN 150, u kterého není prozatím vy
jasněn vlastník, bude v případě ztrát vody hrazena Oblí i SL,a.s.

Zajímavosti
- Obecní úřad upozorňuje občany, aby se při vyřizování daní z nemovitos

tí obraceli na Fin. úřad/změna průměrných cen zemědělských pozemků/,
- podle usnesení vlády ČR č.595 z 25.10.1995 jsou sjednocen úřední 
hodiny /i na našem Oblí/ na pondělí a středu 8.00-17.00 hodin,

- v letošním roce bude pokračovat II.etapa přístavby školy v prostoru 
mezi novým pavilonem ZŠ a budovou ŠB. Část finančních prostředků 
byla již opatřena, v nejbližší době bude uspořádáno výběrové řízení 
na dodavatele stavby.

29.ledna 1996


